



The flagship Event - HKICC will return this May and is looking for... 五月香港國際美食大獎 贊助招募



Hong Kong International Culinary Classic (HKICC) is now calling for sponsorship! Endorsed by World Association of Chefs Societies (WACs) and co-organised by the Hong Kong Chefs Association (HKCA), HKICC will return to HOFEX from 10 - 12 May 2023 where the best and brightest convene to show mastery in culinary arts. It's time to spread your influence and cultivate the younger generations of your industry!

萬眾期待的香港國際美食大獎(HKICC)將於2023年5月10至12日於HOFEX—亞洲頂尖國際餐飲及酒店設備展隆重舉行。比賽由香港廚師協會合辦，並榮獲世界廚師協會(WACs)認可，致力培訓優秀人才及提升業界標準。比賽現正招募贊助商，齊來為廚藝新星提供助力，攜手綻放異彩！

Sponsorship Opportunities 贊助機會

Throughout the 3-day contest, 500+ chefs will be using these sponsored products to accomplish their dishes! Sponsor now so your products can be spotted by our audience in every angle possible!

超過500位廚師將在為期3天的競賽中使用贊助產品來完成菜餚。立即成為贊助商，為明日廚神提供最強後盾！

Be a Sponsor 立即贊助

Competition Details 比賽詳情

2021 Results 賽果



Sponsor category:
贊助類別：

1. Cooking Equipment Sponsor
煮食用具贊助
2. Bakery Equipment Sponsor
烘焙用具贊助
3. Ingredients Sponsor
材料贊助
4. Plates, Cutlery, Glass Sponsor
碟、餐具、玻璃杯贊助
5. Judges Souvenir Sponsor
紀念品贊助

Sneak peek at HKICC in 2021 2021精彩回顧



Contact Us 聯絡我們

Organiser:



Informa Markets

1701-05, 17/F, China Resources
Building, 26 Harbour Road, Wanchai,
Hong Kong
+852 3709 4981
exhibit@hofex.com

Follow us:

Facebook: HOFEX.HK
Instagram: HOFEXHK

